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РЕФЕРАТ 
 

 Дипломная работа 50 стр., 2 главы, 25 источников, 4 рисунка, 1 таблица, 

1 приложение 

 

Ключевые слова: НЕОЛОГИЗМ, СПОСОБЫ ОБРАЗОВАНИЯ 

НЕОЛОГИЗМОВ, КОМПЬЮТЕРНЫЕ ТЕХНОЛОГИИ 

 

Объект исследования: неологизмы в сфере компьютерных технологий. 

Предмет исследования: особенности функционирования и способы 

образования английских неологизмов в сфере компьютерных технологий. 

Цель дипломной работы: рассмотрение способов образования 

английских неологизмов в сфере компьютерных технологий и анализ 

особенностей их функционирования. 

Методы исследования: метод сплошной выборки, метод 

количественного анализа, сравнительно-сопоставительный метод, метод 

контекстуального анализа, аналитический метод. 

Полученные результаты работы и их новизна: дана дефиниция 

понятию «неологизм», рассмотрены разные подходы к данному термину. 

Выделены способы образования неологизмов (в том числе рассмотрена 

дифференциация морфологических и семантических неологизмов) в сфере 

компьютерных технологий, выделены тематические группы неологизмов. 

Практическая значимость исследования и область применения. 

Результаты исследования могут быть применены в практике перевода 

английских неологизмов в сфере компьютерных технологий на русский язык, 

в преподавании лексикологии и практики перевода, при написании курсовых 

и дипломных работ. 

Настоящая работа является самостоятельным исследованием, 

достоверность результатов которого подтверждается научно обоснованной 

методикой исследования. 
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ABSTRACT 

 
Diploma work: 50 pages, 2 chapters, 25 sources, 4 figures, 1 table, 1 appendix 

 

Key words: NEOLOGISM, METHODS OF FORMATION OF NEOLOGISM, 

COMPUTER TECHNOLOGY 

 

Object of study: neologisms in the field of computer technology. 

Subject of research: peculiarities of functioning and ways of formation English 

neologisms in the sphere of computer technologies. 

The purpose of the thesis: to consider the ways of formation of English 

neologisms in the sphere of computer technologies and to analyze the peculiarities 

of their formation. 

Research methods: continuous sampling method, quantitative analysis 

method, comparative method, contextual analysis method, analytical method. 

The results of the work and their innovations: the definition of the concept 

of "neologism" is given, different approaches to this term are considered. The ways 

of neologisms formation (including the differentiation of morphological and 

semantic neologisms) in the sphere of computer technologies are singled out, 

thematic groups of neologisms are identified. 

Practical research on innovation and application. 

The results of the study can be applied in the practice of translating English 

neologisms in the field of computer technology into Russian, in studying the 

courses “Lexicology”, “Theory and Practice of Translation”, as well as in writing 

course papers and degree theses. 

This work is an independent study, the reliability of the results of which is 

confirmed by scientifically based research methodology. 

 

 


